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Protokół Nr 7/2022 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania 

Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 12 lipca 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia, który 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Informacja na temat funkcjonowania cmentarza komunalnego. 

4. Analiza organizacji ruchu drogowego w Gminie Opoczno. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.  
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Komisja  przyjęła porządek posiedzenia bez zmian. 

 

Ad. pkt. 3  

Informacja na temat funkcjonowania cmentarza komunalnego.  

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. GKiM – przedstawiła prezentację multimedialną. 

Informacja w formie pisemnej stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ponadto Komisja zapoznała się z informacja przygotowaną przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Opocznie, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrakli: radny Andrzej Rożenek, radna Jadwiga Figura, radny Jerzy 

Pręcikowski, radny Marek Statkiewicz, Dyr. Wydz. GKiM Beata Wiktorowicz. 

Jadwiga Figura – radna – prosi, aby na cmentarzu komunalnym przy ul. Granicznej uzupełnić 

oświetlenie w miejscach gdzie wieczorami jest ciemno. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 4 

Analiza organizacji ruchu drogowego w Gminie Opoczno. 

Beata Wiktorowicz – Dyrektor Wydz. GKiM – przedstawiła informację, która stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Ponadto Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Komendę Powiatową 

Policji w Opocznie /załącznik nr 5 do protokołu/, oraz Wydział Techniczno – Inwestycyjny 

Urzędu Miejskiego w Opocznie /załącznik nr 6 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, radny Marek Statkiewicz, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek, Dyr. Wydz. GKiM Beata Wiktorowicz.  

Marek Statkiewicz – radny – zwrócił się z prośbą o odnowienie przystanku autobusowego 

murowanego w miejscowości Wygnanów. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. pkt. 5 

    Zapytania i wolne wnioski. 

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji - zwrócił się z prośbą o wykoszenie rowu 

odwadniającego wzdłuż ul. Ogrodowej w Opocznie. 
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Ad. pkt. 6 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 10.10. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

       

 

  

        Przewodniczący Komisji  

                                                                                       Andrzej Rożenek 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 

 

 

  


